
From:                                 Griffie Gemeente Heiloo 
Sent:                                  Mon, 15 Jan 2024 15:36:06 +0000 
Subject:                             FW: Antwoorden op vragen CDA-Heiloo ivm faillissement Heiloo Actief 
Importance:                     High 
 

  
Hierbij de antwoorden op vragen van het CDA over Heiloo Actief en de Beun. Graag ter doorgeleiding 
aan de raad vandaag voor de commissie.   
  
1 - In de raad van 6 november jl heeft de raad per amendement op de begroting een bedrag van 38000 E 
ter beschikking gesteld als overbrugging voor de de Beun tot en met de zomer van 2024. Is dit bedrag 
reeds aan de exploitant overgemaakt (en valt het dus in de boedel van het faillissement) of is dat niet 
het geval en is het bedrag dus nog steeds beschikbaar? 
Nee, een voorwaarde voor de uitkering van dit bedrag was het ondertekenen en uitvoeren van de 
betalingsregeling. Heiloo Actief heeft dit tot aan het faillissement niet gedaan, waardoor het bedrag dus 
ook niet is uitgekeerd aan haar.  
 
2 - Is het college bereid en voornemens (mede aan de hand van het eerder beschikbare bedrag van 
38000 E) om te bezien of het mogelijk is om  - in afwachting van de selectie van een andere exploitant - 
de Beun open te houden door de exploitatie cq het beheer zelf te verzorgen? Dit met als argument dat 
te zijner tijd weer opstarten van De Beun extra middelen vergt en een negatief effect heeft op de 
bezoekersaantallen die nodig zijn voor een rendabele bedrijfsvoering? Terwijl tevens een belangrijke 
voorziening voor Heiloo dreigt te verdwijnen? 
Het college is niet voornemens om De Beun open te houden door de exploitatie zelf te verzorgen. Dit 
omdat de werkorganisatie De BUCH hier niet op is ingericht en daardoor niet beschikt over de mensen, 
middelen en kennis om een exploitatie als deze te verzorgen.  
 
3 - Kan het college aangeven of de aanpak in Dijk en Waard ook voor Heiloo haalbaar zou zijn dan wel 
wat daarvan de kosten zullen zijn? 
De aanpak in Dijk en Waard is niet haalbaar voor onze gemeente. Dijk en Waard had al een sportbedrijf 
opgericht en was al lange tijd voornemens diverse exploitaties in eigen beheer te gaan uitvoeren. Onze 
gemeente heeft geen sportbedrijf en verkeert dan ook in een andere situatie.  
 
4 - Kan het college in algemene zin aangeven hoe zij aankijkt tegen de vervolgstappen en mogelijkheden 
voor een toekomstbestendige exploitatie van De Beun alsmede Het Baafje? En op welk moment wordt 
de raad daarover geïnformeerd en betrokken dan wel kan het college dat wat betreft De Beun reeds een 
indicatie aangeven bij de geplande behandeling van het Cultuurprofiel aankomende week? 
Het college zal de raad in de komende commissievergaderingen informeren.  
  


